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මස්කෙළිය ප්රාකේශීය සභාකේ 2022.11.14 දින පැවති මහා සභාකේ වාර්තාවයි. 

 

2022.11.14 වන දින පෙ.ව 09.30 ට ෙමණ ගරු සභාෙතිනි ජී.පසන්බගවල්ලි මැතිතුමියපේ 

සභාෙතිත්වපයන් සභා කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

අද දින සභා රැස්වීම සඳහා ෙැමිණ සිටින ඔබ සියළුම පදනා ඉතාමත් ආදරපයන් පිළිගන්නා 

අතර ආගම සිහි කිරීපමන් අනතුරුව සභා කටයුතු ආරම්භ කර සිටිමු. අභාවප්රාප්ත පලනින් 

මදිනම් මැතිතුමා සිහිකිරීම පිණිස විනාඩියක කාලයක් නිශ්ශබ්ද තාවපයන් පගෞරවය දක්වන 

පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

01. පසුගිය සභා වාරකේ වාර්තාව සභාවට ඉදිරිපත් කිරීම සහ වාර්තාව සභා 

සම්මත කිරීම. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට ෙසුගිය සභා වාරපේ වාර්තාව සභා අනුමැතිය සඳහා ඉදිරිෙත් කරමි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙසුගිය මාසපේ මාපේ පයෝජනාවන්ට අනුව පයාමු කරන ලද ිපිවල පිටෙත් ලබා පදන පලසට 

ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය සභා වාරපේ දී මා විසින් මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරිය පිළිබඳව කාරණාවක් ඉදිරිෙත් කර 

තිබුණා. නල්ලලතන්නිය ප්රපේශපේ පිහිටි මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරිය සතු ස්වථානයක පිහිටා තිබූ 

පවළඳසැල්ල කිහිෙයක් කඩා තිපබනවා. කිහිෙයක් කඩා නැහැ. ඔවුන්ටම ස්විර වශපයන් ලබා දී 

තිපබනවා. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

10 වන දින ෙැවති රැස්වීමකදී කඩන්පන් නැති බවට ප්රකාශ කර තිපබනවා. 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

කඩවල්ල 06 ක් දැනටමත් සම්ූර්ණපයන්ම කඩා දමා තිපබනවා. සමහර කඩවලට අවස්වථාවක් 

ලබා දී තිපබනවා. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පමම සිේධිය පිළිබඳව පසායා බලන පලසට මම කියන්නම්. 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

දැනට නල්ලලතන්නිය ප්රපේශපේ ෙස්ව කණ්ඩඩි ඉවත් කිරීපම් කටයුතු මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරිය 

විසින් සිදු කරමින් ෙවතිනවා. පමය අගය කළ යුතු කාර්යයක්. එපමන්ම  ෙසුගිය සභා වාරපේ දී 

අෙ විසින් ද සඳහන් කළ ෙරිදි ගරු මන්ී සුපර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමාද සදහන් කර සිටියා කාෙට් 

මාර්ග සදහා ආරක්ෂක වැට ඉදිකිරීම පිළිබඳව. එනිසා ඒ පිළිබඳව ද සුදුසු ක්රියාමාර්ග ගන්නා 

පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් සම්බන්ධපයන් පසායා බැලීම සඳහා බදාදා දිනපේ ෙැමිපණන බවට ෙවසා තිපබනවා. 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය මාසපේ සභා වාර්තාව නිවැරදි බවට මම පයෝජනා කරමි. 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  

 



2 
 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො)  

එම පයෝජනාව මා ස්විර කරමි. 

 

 

 

 

 

02. ගරු සභාපතිතුමිය විසින් ෙරනු ලබන විකේෂ නිකේදන. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය අටවැනි දින ෙැවති ශ්රීොද වන්දනා සමය ආරම්භ කිරීම පිළිබඳ විපශ්ෂ  සාකච්ඡාපේ දී 

මාර්ග සියල්ලල ඉතාමත් අබලන් තත්වයට ෙත්ී ඇති බව අපි මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරිය පවත 

දැනුම් දුන්නා. මීළඟ පොපහාය දිනට පෙර යම් තාක් දුරට මාර්ග අළුත්වැඩියා කරන බවට ෙවසා 

තිපබනවා. ඒ සමගම මස්වපකළිය නගරපේ පිහිටි මාර්ග ෙේධතිපේ අබලන් ස්වථාන හදුනාපගන 

ඒවා පවන් පවන් වශපයන් ඇස්වතපම්න්තු කර අළුත්වැඩියා කටයුතු ආරම්භ කිරීමට සූදානම් කර 

තිපබනවා. 

 

03. සභාව කවත ලැබී ඇති සංකේශ,  කපත්සම් සහ පැමිණිලි සභාවට  ඉදිරිපත්  

කිරීම.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට සභාවට ලැබී ඇති ිපි සහ ෙැමිණිි ඉදිරිෙත් කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

ලිපි අංෙ 01  

පයාමු කරන්නා -  ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය. 

විෂය                   -   2022 අපගාස්වතු මස සහ සැප්තැම්බර් මස සභා වාර්තා නිරීක්ෂණ ිපිය. 

 

ලිපි අංෙ 02  

පයාමු කරන්නා - ොරිපභෝගික පස්වවා අධිකාරිය. 

විෂය                   -        වැඩි මිලට භාණ්ඩඩ අපලවි කිරීම පිළිබඳ වූ ිපිය. 

 

ලිපි අංෙ 03 

පයාමු කරන්නා - වනජීී සහ වන සම්ෙත් සංරක්ෂණ අමාතාංශය. 

විෂය                  -       මහජනතාව පීඩාවට ෙත්ව ඇති විෂ සර්ෙයින් සහ වදුරු උවදුරු පිළිබඳ  

                                    ිපිය. 

 

ලිපි අංෙ 04 

පයාමු කරන්නා - පසෞඛ්, පේශීය වවද,  සමාජ සුබසාධන, ෙරිවාස සහ ළමාරක්ෂක     

                                    පස්වවා අමාතාංශය. 

විෂය                  -        පරෝහල්ල වල ෙවතින අඩුොඩු පිළිබඳ වූ ිපිය. 

 

ලිපි අංෙ 05 

පයාමු කරන්නා - මස්වපකළිය ප්රධාන ීදිපේ පදවන පලාරි රථ ගාපල්ල රියදුරන්. 

විෂය                   -       මස්වපකළිය ප්රධාන ීදිපේ පදවන පලාරි රථ ගාපල්ල රියදුරන්පේ ෙැමිණිි  

                                    ිපිය. 

තීරණ අංෙ 01 

2022.10.12 දිනැති සභා වාර්තාව නිවැරදි  හා සත වාර්තාවක් බවට සභාව විසින් අනුමත 

කරන ලදී. 

 

 

 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  

පමම සිේධිය ඇති වූ දිනපේ දී මමයි ගරු මන්ී රීන්ර රාජා මැතිතුමයි එම ස්වථානයට පගාස්ව 

සිටියා. පමම සිේධිය සම්බන්ධපයන් ගරු සභාෙති තුමියත් දැනුවත් කළා. අදාළ නිලධාරීන් 

දැනුවත් කර පම් සම්බන්ධපයන් පසායාබැලීම් කරන බවට ගරු සභාෙති තුමියත් ෙැවසුවා.  

පල්ලකම් තුමා ද දැනුවත් කර පම් සම්බන්ධපයන් මම විමසුවා. අදාළ රියදුරන් අවුරුදු 20 ක් 30  ක් 

ෙමණ එම ස්වථානපේ තමන්පේ වාහනය ගාල්ල කර පගන කටයුතු කරමින් තිපබනවා. පම් සඳහා 

වූ සාක්ි ඒ අය ළග තිපබනවා. දැන් තනි පුේගලපයකුපේ ඉල්ලලීමට අනුව පමම රථ ගාල ඉවත් 

කිරීම යනු අෙරාධකාරී වැඩක්. අපි පමහි ජනතාව විසින් පතෝරා ෙත්කරන ලද මන්ීවරුන් 

සිටිනවා. සභාෙතිවරියක්ද සිටිනවා. නගරපේ පිහිටි මාර්ග සියල්ලල සභාව සතු පවනවා. පමපස්ව 

තිබියදී තනි පුේගලපයකුපේ බලය ොවිච්ි කිරීම පිළිගන්න බැහැ. නල්ලලතන්නිපයත් පමවැනි 

සිදුීමක් තමයි සිදු වුපණ්ඩ. එකී පුේගලයාට අයත් සියළුම වාහන සභාවට අයත් වෑන් රථ ගාපල්ල 

සවස 06.00 න් ෙසුව බලහත්කාරපයන් ගාල්ල කරනු ලබනවා. පුේගලපයක් එහි NO PARKING 

දැන්ීම් පුවරුවක් පයාදා ඇති ස්වථානයක  ඔහුපේ වාහන ටික ගාල්ල කරනවා. පම්වා දැක දැක 

පනාදැක්කා වපේ කටයුතු කිරීම කණගාටුදායක සිේධියක්. එනිසා ජනතාව පවනුපවන් ස්විර 

විසඳුමක් ලබා පදන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

එකී රථ ගාලට ඉදිරිපයන් ගරු මන්ී දිසානායක මැතිතුමාපේ ප්රතිොදන වින් බස්ව 

නැවතුම්පොළක් ඉදිකර තිබුණා. ෙසුගිය කාලපේ අෙපේ ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශයට ලබා ගත් 

ෙසුව වුවද  අඹගමුව ප්රාපේශීය සභාපේ රථ ගාල යන නාම පුවරුවක් එම ස්වථානපේ රදවා 

තිබුණා. පම් සම්බන්ධපයන් ද සභාපේ සාකච්ඡා වුණා. පමම රථ ගාල මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභා 

බල ප්රපේශපේ ිපි පගානුවල ඇතුලත් පවනවා ද යන එක තමයි ප්රශ්නය. නඩුවක් ෙවරා තිබූ 

අවස්වථාපේ අධිකරණපේ දී මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ මතය වුපේ කුමක්ද? 

 

ගරු සභාෙති තුමියපේ අනුමැතියට යටත්ව  පල්ලකම් තුමා විසින් ගරු මන්ී පක්. සුපර්ෂ්කුමාර් 

මැතිතුමාපේ ප්රශ්නයට අදාළ පතාරතුරු ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

වංගුවක් සහිත ස්වථානයක වාහනයක් නවතා පනාතිබිය යුතු යැයි ෙවසා ඇති බවට පොලීසිය 

විසින් කියනවා. වංගුවක් සහිත ස්වථානයක වාහන පනානවත්වා ඉතිරිව ඇති ස්වථානයක 

වාහනය නැවැත්විය හැකියි. එපස්ව පනාමැති නම් පවනත් පුේගලපයකුට එම ස්වථානය අයත් 

පවනවා. ගාල්ල කල හැකි වාහන ෙමණක් ගාල්ල කර වංගුපේ NO PARKING දැන්ීම් පුවරුව තැබිය 

යුතුයි. නල්ලලතන්නිය වපේ පනාමැතිව පමම රථ ගාල පමම රියදුරන් සඳහා ලබා දිය යුතුයි. පමම 

සිේධිය සම්බන්ධපයන් අපි කටයුතු පනාකපේ නම් සභාවට අෙහාස කරාවි. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ී තුමා ෙවසන ෙරිදි අපිත් පොලීසිය සමග පම් සම්බන්ධපයන් සාකච්ඡා කර තිබුණා. 

ඒ අයත් ෙැවසුපේ වංගු සහිත ස්වථානවල වාහන පනානැවතිය යුතු බවටයි. නිශ්ිත වාහනවලට 

ෙමණක් එම ස්වථානය ලබා දී අපනකුත් වාහන සඳහා පවනත් ස්වථානයක් නිර්පේශ කිරීමට 

තීරණය කළා.  පවනත් වාහන පනානැවැත්විය යුතුයි නම් පවළඳ සැල්ල හිමියන්පේ වාහන ද ගාල්ල 

කරන්න බැහැ. පොලීසිපේ වාහන කමිටුව සමග සම්බන්ධ ී අදාළ රථ ගාල්ල ලකුණු කිරීමට ද 

සූදානම් පවනවා. 

 

 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශපේ පිහිටා ඇති රථ ගාල්ල සංඛ්ාව පකාෙමණද, ඉන් 

පකාෙමණ රථ ගාල්ල සංඛ්ාවක් අපි ියාෙදිංි කර තිපබනවා ද? යන්න ෙළමුව පසායා බැිය 

යුතුයි. පම්වායින් කීයක් ගැසට් නිපේදනය කර තිපබනවද? කියන එකත් බැිය යුතුයි. වෑන් රථ 

ගාලට යාබදව පිහිටි මාර්ගය වසා පගන එහි සිටින පුේගලපයක් වාහන අළුත්වැඩියා කිරීපම් 

කටයුතු වල නිරත පවනවා. මාහට පවන් කරන ලද ප්රතිොදන පයාදා ගනිමින් එහි ඇති මාර්ගයට 

වැට ඉදිකිරීම් කටයුතු සිදු කරන්න. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශපේ මාර්ගපේ, එහි වාහන ගාල්ල පනාකළ යුතු බවට 

අධිකරණපයන් නිපයෝග ලබා දී තිපබනවා. එම ස්වථානපේ වාහන නවතා  තැබිය යුතුයි, නැතිනම් 

වාහන නවතා පනාතැබිය යුතුයි යන්න තීරණය කලයුත්පත් ප්රාපේශීය සභාවයි.  එම රථ ගාල අපි 

පමපතක් ියා ෙදිංි කර නැහැ. පමපතක් රථ ගාල ගැසට් පනාකිරීමත් අෙපේ වරදක්. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පමම සිේධිය සම්බන්ධපයන් ආරංිය ලැබුණු  පමාපහාපත්ම අපි පගාස්ව පොලීසිය සමග 

සාකච්ඡා කළා. ඔවුනුත්  සභාවට ෙැමිණිපේ ප්රශ්නයක් කියා ආවායින් ෙසුවයි. අෙ විසින් සිදු කළ 

යුතු පේ අපි සිදු කර තිපබනවා. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

වංගුවක් කියලා කියන එක ඇස්වබැන්දුමක් ෙමණයි. පදෙැත්පතන්ම මාරුපවන් මාරුවට ගාල්ල කලා 

නම් ප්රශ්නයක් පවන්පන් නැහැ පන්ද? 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

එම මාර්ගපේ පදෙැත්පත් ගාල්ල කරන්න බැහැ. එනිසා තමයි විකල්ලෙ ක්රියාමාර්ග සම්බන්ධපයන් 

පසායාබලන්පන්. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

තනි පුේගලපයක් අධිකරණපේ නඩුවක් පගානු කර ඔහුපේ ෙැත්පත් ඇති සාධාරණත්වය ෙැවසූ 

නිසා ඔහුපේ ෙැත්තට අධිකරණපේ තීන්දුව ලැබී තිපබනවා. අපි ප්රාපේශීය සභාවක් වශපයන් 

ජනතාව ෙැත්තට ඇති ගැටළු ඉදිරිෙත් කර තිබුණා නම් අෙටත් දිනා ගැනීමට අවස්වථාවක් 

තිබුණා. අපි එය සිදු කපේ නැහැ. එනිසා පමම රියදුරන්ට  අසාධාරණයක් පනාවන ෙරිදි කටයුතු 

කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පම් කාරණාව සම්බන්ධපයන් වැඩි අවධානයක් පයාමු කර අවශ ක්රියාමාර්ග ලබාගන්න. 

ගරු මන්ී එස්. ඒ. දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී.ල.කපා.කප.) 

රථගාල්ල සම්බන්ධව කතා කළපහාත් මස්වපකළිපේ ියාෙදිංි රථගාල්ල 03 ක් තිබුණා. එනම්, 

තැෙැල්ල කන්පතෝරුව ොපර් තිපබන වෑන් රථගාල, පලාරි රථගාල හා තිරුමහල්ල ඖෂධහල 

ඉදිරිපිට ඇති රථගාලයි. පමතැනයි අවුරුදු 30 ක ෙමණ කාලයක සිට කුඩා පලාරි රථ නවත්වා 

තබාපගන සිටිපේ. මා සිතන්පන් ොර සංවර්ධනය කළායින් ෙසුවයි පමම ගැටළුව පබාපහෝ දුරට 

ඇති වුපණ්ඩ. කාණුව කැපුවායින් ෙසුව එම ස්වථානපේ ඉඩපම් බැම්ම පොඩ්ඩක් උස ගියා. ඒ 

සම්බන්ධපයනුයි එහි කඩවල්ල ටික වැපහනවා යනුපවන් ෙැවසුපේ. අඔගමුව සභාව කාලපේ සිටම 

පමම රථගාල පමහි තිබුණා. නමුත් කිව යුතුයි, රථගාල්ල සම්බන්ධව සභාපවන් ගන්නා ලද කිසිදු 

ක්රියා මාර්ගයක් නැහැ. මම අවුරු 20 ක් රියදුපරකු පලස අංක 01 රථගාපලහි පස්වවය කර  

 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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තිපබනවා. අඩුම ගණපන් අවුරුදු 05 ක ෙමණවත් පමහි මුදල්ල අයකර නැහැ. අපි පම් සභාව 

පිහිටුවා රථගාල්ල සම්බන්ධව කටයුතු කරන්න කිවුවත් අද වනපතක් ඒ සම්බන්ධව කටයුතු කර 

නැහැ. එනිසයි පම් සියළු ප්රශ්න. වෑන්, පලාරි රථගාල්ල වල මස්වපකළිපේ කිසිදු වාහනයක් ියාෙදිංි 

කර නැහැ. සභාවට ආදායම් මාර්ගයක් පගන එන මාර්ගයක් වුණත් එයින් ආදායම අහිමි ී 

තිපබනවා. තවත් කරුණක් ෙැවසිය යුතුයි ගරු සභාෙතිතුමියනි, නල්ලලතන්නිපේ පමම ගැටළුව 

නැවත ප්රකාශ කළා. වැන් රථගාපලහි ඉඩකඩ ප්රමාණවත් පනාවන නිසා ගැසට් කර පහෝ අපි 

තවත් රථගාලක් ලබාගත යුතු බව ෙැවසුවා. එය අවශ වන විට ෙමණයි පමම ප්රශ්නය මතු 

වන්පන්. ෙසුව පමම ප්රශ්නය සඳහා පිළිතුරු අෙ ළඟ පනාමැති වි යනවා. එනිසා දිගින් දිගටම 

සභාවට ඇගිල්ලල දිගු කරනවාට වඩා සභාව මඟින් පම් සඳහා යම් ක්රියාමාර්ගයක් ලබාගත 

පහාත් එය එතැනින් අවසන් ී යයි. අඔගමුපේ ියාෙදිංි වූ වාහන වල පොත් ද අෙ සභාපේ ඇති 

ඒවාද ෙරීක්ෂා කර බලා කඩිනමින් පම් සඳහා විසඳුම් ලබා ගන්න. මන්ීවරුන් ෙැවසු ආකාරයට 

අපි පමතැනින් පිටව යේදී අපිට අඩු ගාපන් ඒ පේවත් කරන්න බැරි වුණා කියා ප ෝදනාවක් 

පනාඑන්නට වගබලා ගත යුත්පත් අපිම බැවින් ඒ සඳහා අවශ කටයුතු සිදු කරන්න. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ී දිසානායක මැතිතුමනි, දැන් එකී රථගාපල්ල රීසිට් කඩා තවමත් ියාෙදිංි ී නැහැ. 

එදා සභාවට ගිය අවස්වථාපේ වෑන් රථ 10 කට රිසිට් කඩා ියාෙදිංි කර පගානු කර තිබුණා. 

පමම කාරණාව වැරදියි කියා අපි කියන්පන් නැහැ. ගරු මන්ීවරුන්ට පමවැනි පේවල්ල දැනගන්න 

අවශයි කියලයි මම කියන්පන්. අපනක් අයත් පම් වපේ ියාෙදිංි කළ යුතු බවටයි එදා අපි 

කිේපේ. පමවැනි පේවල්ල එළියට පප්න්පන් නැහැ. පමහිදී ගැටළු මතු පවන්න පේතුවත් පමවැනි 

පේවල්ල තමයි. පහාඳ පේවල්ල වලට අපි හරස්ව පවන්පන් නැහැ. එනිසා පමවැනි පහාඳ පේවල්ල කරන 

අවස්වථාපේදී ගරු මන්ීවරුන්ද සම්බන්ධ කරගන්නා පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම සභාව ආරම්භ කළ කාලපේ සිට පමවැනි රථගාල්ල ප්රශ්න දිගටම ෙවතිනවා. මස්වපකළිය 

නගරපේ මම අවුරුදු විස්වසකට වැඩි කාලයක් වාහන රියදුපරක් වශපයන් කටයුතු කර සිටිනවා. 

පමම මස්වපකළිය නගරය සම්ූර්ණපයන්ම අලංකරණය කර පිරිසිදුව තබාගැනීමට අවශ 

කටයුතු අෙපේ සභාව මගින් ක්රියාත්මක පවනවා. අෙට විරුේධව නඩු ෙවරමින්, අෙට වරිෙනම් 

පගවමින් එම ස්වථානපේ රැකියාපේ පයදී සිටින රියදුරන් ෙහ කර එක්තරා තනි පුේගලපයකුපේ 

උත්සහයකින් ඔහු ජයග්රහණය කර තිපබනවා. පමය ඉතාමත් වැරදි කාර්යයක්. එම ස්වථානපේ 

වංගුවක් තිපබන නිසා වාහන වලට අෙහසුතා තිපබන බව පොිසිපයන් ෙවසනවා. අවුරුදු 

තිහක් තිස්වපස්ව එම වාහන රථගාල එකී ස්වථානපේම තිපබනවා. එක්තරා තනි පුේගලපයකු නිසා 

එම ස්වථානපේ රැකියා කරන අය ඉවත් කරන්න බැහැ. තවද වෑන් රථගාලට පිටුෙසින් අඩි ොරක් 

සඳහා අපි සලකුණු කර තිපබනවා. ඒ වපේම පමම ස්වථානපේද එවැනි සලකුණු පයදිය යුතුයි. ඒ 

සමගම පවළඳසැල ඉදිරිපේ පිහිටි අඩි ොරටද වැටක් ඉදි කළ යුතුයි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමනි, අඩි ොර සලකුණු කිරීපමන් ෙසුව, එම පේතුපවන් එම පවළඳසැල්ල හිමිපයෝ 

සියළු පදනා ෙැමිණ ෙැමිණිිකර පොිසියට පගාස්ව ප්රශ්නයක් මතුවුපණ්ඩ. සමහරු තමන්පේ 

කපඩ්ට ඉදිරිපයන් NO PARKING BOARD එකක් තබා ගන්නවා. අපි ගිහින් එම පබෝඩ් එක අයින් 

කරනවා. පම්ක තමයි දිගටම සිදු පවන්පන්. පවළඳසැල්ල වැපසන බවට ෙැවසූ නිසා තමයි අපි එම 

වැඩසටහන ක්රියාත්මක කපේ. ඉන්ෙසුව එහි සිටින සියළුම රියදුරන් සභාවට ෙැමිණියා. ඒ 

අවස්වථාපේදී තමයි ෙළමුව පගවිය යුතු මුදල පගවන්න කියා මම ෙවසා සිටිපේ. 

 

 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පම් වපේම අපනක් අයත් නඩු ෙැවරුවපහාත් අපි පමානවද කරන්පන්? තනි පුේගලපයකුට NO 

PARKING BOARD එකක් තබාගන්නවා.  නල්ලලතන්නිපයත් පමවැනි ක්රියාවක් තමයි  සිදු වුපණ්ඩ. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් කාරණාව පිළිබඳව අපි පවනම සාකච්ඡා කරමු. 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පම් සිේධිය සම්බන්ධව අපි දිගටම ෙැවසුවා. නමුත් පමෙමණ කාලයකට ගරු සභාෙතිතුමියපේ 

බලය භාවිතා කරමින් සුදුසු කටයුතු කිසිවක් සිදු කපේ නැහැ. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමනි, මම පමාකක්ද කපේ නැහැ කියා ඔබතුමා කියා සිටින්පන්? 

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

වෑන් රථ ගාල සම්බන්ධව මම සභාපේ කතා කළායින් ෙසුව තමයි එහි ියාෙදිංිය ආරම්භ 

කපේ. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

සභාවට පගවිය යුතු අදාළ ගාස්වතුව පනාපගවපු අයට අපි ිපි කිහිෙයක් නැවත  පයාමු කර 

තිපබනවා. එම රථගාල්ල සභාෙතිට අපි ිපි පයාමු කරනවා.  අදාළ පුේගලයා  පමෙමණ කාලයක් 

තිස්වපස්ව සභාවට ගාස්වතු පගවා  නැති බවට ද, ඔවුන්පේ ගාස්වතු පගවන පලසටද ෙවසා අපි ිපි 

පයාමු කර තිපබනවා. ෙසුව ඔවුන් සභාවට ෙැමිණ පමෙමණ මුදලක් තමන්ට පගවන්න බැරි බව 

ෙවසනවා.  එපස්ව ඔබට පගවන්න බැරි නම් වාහන රථගාල ඉවත් කරන බවට ිපි පයාමු කිරීමට 

නියමිතයි. ඒක තමයි කරන්න පුළුවන්. අපි ජනතාව ෙැත්තත් බලන්න ඕපන්. එම අය එතනින් 

ඉවත් කපළාත් පමම ජනතා නිපයෝජිතයින් තමයි ෙැමිණ  ඔවුන්පේ ෙැත්තට කතා කරන්පන්. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අපි ඔවුන්පේ ෙැත්තත් බලන්න ඕන. නමුත් පමෙමණ කාලයක් ප්රමාද කළ එක වැරදියි පන්ද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ප්රමාද ීම වරදක් පනාපේ. අවුරුේදක් ොසා ිපි 2 ක් පහෝ 4 ක් යවනවා. ඒ සඳහා සාක්ි 

තිපබනවා. දිගටම ගාස්වතු පනාපගවා ඇති සියළු පදනාපේ රථ ගාල්ල හිමිකම  අපහෝසි කරන්න 

කටයුතු කිරීමට මම සූදානම්. ඒ අවස්වථාපේදීත් ඔබ වැනි ගරු මන්ීවරුන් තමයි ඒ අය 

පවනුපවන් කථා කරන්පන්. 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඒ අය පගවලා නැතිනම් එවැනි ක්රියාමාර්ගයන් ලබා ගන්න. තවද පමම පලාරි රථ ගාපල්ල පමය 

රැකියාවක් වශපයන් ඉටුකරන අයව අධිකරණපයන් ලැබුණු නිපයෝගය අනුව එකොරට ඔවුන්ව 

ඉවත් කරන්න කියා ෙවසිය පනාහැකි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

අධිකරණ නිපයෝගය සභාවට ලැබුණු විගස ඒ පිළිබඳව සාකච්ඡා කරමු. 

 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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04.  මුදල්ල සහ අකනුත් ෙමිටු වාර්තා ඉදිරිපත් කිරීම.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට මුදල්ල සහ අපනකුත් කමිටු වාර්තා සභාවට ඉදිරිෙත් කරමු. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ී පී. රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා විසින් දීොවි උත්සවය නිමිත්පතන් මස්වපකළිය පොදු ක්රීඩා 

පිටිපේදී ලබාදුන් පටන්ඩර් පිළිබඳව අදහස්ව ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ෙළමු වතාපේ පටන්ඩර් කිරීපම්දී පබාපහෝ පවළඳ කුටි ලබා ගත්පත් නැහැ. නැවත වරක් පටන්ඩර් 

කළ ද පවපළඳ කුටි  ලබා ගත්පත් නැහැ. පටන්ඩර් මඟින් ලබාදීමට පනාහැකිවූ පවළඳ කුටි පමහි 

ෙැමිණ ඉල්ලලා සිටින අයට ලබාපදන බවට මුදල්ල කමිටුපේ දී තීරණයක් ලබාපගන තිබුණා. 

තුන්වන වතාවට නැවතත් පටන්ඩර් කැඳීමට කාල අවකාශය තිබුපණ්ඩ නැහැ. 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ී පක්. රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා විසින් 2023 වර්ෂයට අදාල ගව මස්ව කපඩ් පටන්ඩර් 

පිළිබඳව අදහස්ව ප්රකාශ කරන ලදී. 

ගරු මන්ී කේ.කයෝකේන්රන් මැතිතුමා (එ.ජා.නි.කප) 

මුදල්ල කමිටුව සඳහා නව සාමාජිකයින් ෙත්කර ගැනීම පිළිබඳ වූ  කරුණු සම්බන්ධපයන් ගරු 

මන්ිතුමා විසින් අදහස්ව ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ී  එස්ව. සුපර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා විසින් දීොවි උත්සවය නිමිත්පතන් මස්වපකළිය පොදු 

ක්රීඩාපිටිපේ දී ලබා පදන ලද පටන්ඩර් පිළිබඳව සහ මුදල්ල කමිටු සාමාජිකත්වය පිළිබඳව ද අදහස්ව 

ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

සභාවක් වශපයන් සියළුම පදනා සහපයෝගපයන් කටයුතු කළ යුතුයි. මට ඉන්න බැහැ, මට ඉන්න 

බැහැ කියා ෙවසනවනම් එතපකාට  කවුද පම් කමිටුපේ සාමාජිකත්වය දරන්පන්? 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ී එස්ව. සුබ්රමනියම් මැතිතුමා විසින්  දීොවි උත්සවය නිමිත්පතන් මස්වපකළිය පොදු 

ක්රීඩාපිටිපේ දී ලබා පදන ලද පටන්ඩර් පිළිබඳව අදහස්ව ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ී පී. රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා විසින් මස්වපකළිය පොදු ක්රීඩා පිටිපේ ියා ෙදිංිය පිළිබඳව 

අදහස්ව ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

ගරු මන්ී ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මුදල්ල කමිටු වාර්තාව නිවැරදි බවට මම පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො)  

එම  පයෝජනාව මම ස්විර කරමි. 

 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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2022.11.09 දින පැවති මුදල්ල හා ප්රතිපත්ති ෙමිටු වාර්තාව නිර්කේශකයන් පසු 

සභාකේ අනුමැතිය සදහා ඉදිරිපත් ෙරන ලදී. 

 

ොරණා අංෙ 01 

ඔක්පතෝම්බර් මස ආදායම් හා වියදම් තනි තනිපයන් ෙැහැදිිව මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන 

කළ අතර ඔක්පතෝම්බර් මස ආදායම් හා වියදම් වාර්තාව නිවැරදි බව මුදල්ල හා ප්රතිෙත්ති 

කමිටුව විසින් පිළි ගන්නා ලදි. 

 

ොරණා අංෙ 02 

ොසල්ල ළමුන් සඳහා ආයුර්පේද පබපහත් පිළිබඳව දැනුවත් කිරීපම් වැඩසටහනක් ෙැවැත්ීම 

සම්බන්ධපයන්, මුදල්ල කමිටුපේදී කරුණු සාකච්ඡා කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 03 

ශ්රී ොද වන්දනා සමය ෙවතින කාලය තුල ෙරිසර ආරක්ෂණය සම්බන්ධව එහි සිටින පවළඳ 

මහතුන් දැනුවත් කිරීම සම්බන්ධව කරුණු සාකච්ඡා කරන ලදී. 

 
 
 
 
 
 

ොරණා අංෙ 04 

ශ්රී ොද වන්දනා සමපේදී කම්කරුවන් සඳහා ජැකට් එකක් ලබාදීම සම්බන්ධව ෙරිසර 

නිලධාරීතුමිය විසින් ලබා දුන් ිපිය කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

 
 

 

ොරණා අංෙ 05 

මස්වපකළිය නගරපේ ප්රධාන මාර්ග අබලන් ී ඇති බැවින් එම මාර්ග පිළිසකර කිරීමට එක් එක් 

ීදි සඳහා පවන් පවන් වශපයන් සකස්ව කරන ලද ඇස්වතපම්න්තු මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන 

ලදී. 

 

Road Amount 

Maskeliya 9th Street  113,243.33 

Maskeliya Water Board Road  137,182.14 

Maskeliya Bus Stand Road 82,497.02 

Maskeliya sri Sanmuganadhar kovil Road 1,161,567.60 

Maskeliya 2nd Street 215,974.66 

Maskeliya 7th Street  161,979.64 

Maskeliya 4th Street  259,827.28 
 

 

තීරණ අංෙ 02 

ඉහත දක්වන ලද වැඩසටහන ක්රියාත්මක කිරීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය 

සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 03 

ශ්රී ොද වන්දනා සමය ආරම්භීමට පෙර ෙරිසර ආරක්ෂණය සම්බන්ධව වැඩසටහනක් 

ක්රියාත්මක කිරීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
 

 

 

 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  

 

තීරණ අංෙ 04 

එම ජැකට් එක ලබාදීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන 

ලදී. 
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ොරණා අංෙ 06 

RD – 1231 ට්රැක්ටර් රථය අළුත් වැඩියා කිරීම සම්බන්ධපයන් වූ ිපිය මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් 

කරන ලදී. 

`  
 
 
 
 
 
ොරණා අංෙ 07 

ජී.ඩබ්.ජී.වයි.එම්. සම්ෙත් නමැති පුේගලයා විසින් පටන්ඩර් මඟින් ලබා ගත් තාවකාික කඩ 

කාමර වින් ඔහුට සිදුවූ අලාභය සම්බන්ධපයන් ඉදිරිෙත් කළ ිපිය කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන 

ලදී. 

 
 
 
 
 
 
 

ොරණා අංෙ 08 

2023 වර්ෂපේ මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපවන් ගවමස්ව කඩය, එළු මස්ව කඩය, මාළු කඩ අංක 01, 

02, 03, මස්වපකළියග - සාමිමපල්ල වැසිකිළි ෙේධතිය, නල්ලලතන්නිය පොදුරථ ගාල හා වැසිකිළි 

ෙේධතිය, මකර පතාරණ පොදු වැසිකිළි ෙේධතිය, ගඟුලතැන්න පොදු වැසිකිළි ෙේධතිය, මුල්ලගම 

හන්දිය තාවකාික කඩ කාමරය, පුවත්ෙත්වල ෙල කිරීම පිළිබඳව මුදල්ල කමිටුපේදී සාකච්ඡා 

කළ අතර ඒ සමඟම මලන්පලෝ හා පවාන්පරෝ යන ආයතන මඟින් ශ්රී ොද වන්දනාව සඳහා 

ෙැමිපණන බැතිමතුන් සඳහා සනීොරක්ෂක ෙහසුකම් ලබාදීම සම්බන්ධපයන් ඉදිරිෙත් කර තිබූ 

ිපි මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් කළ අතර එහිදී පෙර වර්ෂ වල මකර පතාරණ හා ගඟුලතැන්න 

වැසිකිළි ෙේධති ලබා ගන්නා ලද මපලන්පලෝ ආයතනය සම්බන්ධපයන් ප ෝදනා ගරු 

මන්ීවරුන් විසින්  සදහන් කරන ලද අතර එහිදී පමම වැසිකිළි ෙේධතිය පනාමිපල්ල ලබාපදන 

බවට ෙැවසුවද එහි මුදල්ල අයකරන බවට ඔවුන් හට ෙැමිණිි ලැබී ඇති බවටද සඳහන් කරන ලදී.  
 

එපමන්ම පෙර වර්ෂවල පමම වැසිකිළි ෙේධති පටන්ඩර් මඟින් ලබාගත් පුේගලයින් විසින් එම 

වැසිකිළි ෙේධති විවෘත පටන්ඩර් මඟින් ලබාපදන පලස ඉල්ලලීමක් සභාව පවත ඉදිරිෙත් කර 

තිබුණි. 
 

එම සියළු කරුණු සලකා බලා තරඟකාරී පටන්ඩර් කිරීමක් මඟින් සභාවට උෙරිම ආදායමක් 

ලබාගත හැකි බැවින් නල්ලලතන්නිය හි සභාව සතු සියළුම වැසිකිළි ෙේධති හා අපනකුත් සභාව 

සඳහා ඇති සියළුම පේෙල විවෘත පටන්ඩර් මඟින් ලබාදීම සම්බන්ධපයන් මුදල්ල කමිටුපේදී කරුණු 

සාකච්ඡා කරන ලදී. එහිදී 2023 වර්ෂපේ මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ ගවමස්ව කඩය, එළු මස්ව 

කඩය, මාළු කඩ අංක 01, 02, 03, මස්වපකළිය - සාමිමපල්ල වැසිකිළි ෙේධතිය, නල්ලලතන්නිය 

පොදුරථ ගාල හා වැසිකිළි ෙේධතිය, මකර පතාරණ පොදු වැසිකිළි ෙේධතිය, ගඟුලතැන්න පොදු 

වැසිකිළි ෙේධතිය, මුල්ලගම හන්දිය තාවකාික කඩ කාමරය විවෘත පටන්ඩර් මඟින් ලබාදීමට 

මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. 

තීරණ අංෙ 06 

තාක්ෂණ කමිටුපේ අනුමැතිය ලබා ගැනීපමන් අනතුරුව එම රථය අළුත් වැඩියා කිරීම සඳහා 

මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 07 

ඉහත කරුණ සම්බන්ධපයන් විමර්ෂණ නිලධාරීතුමා මඟින් සහකාර පකාමසාරිස්වතුමාපේ 

නිර්පේශය ලබා ගැනීම සඳහා ිපියක් පයාමු කිරීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය 

සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 05 

සභාපේ මුදල්ල තත්වය අනුව පමම මස මාර්ග පදකක්ද අපනක් මාසවල එක් මසකට එක් 

මාර්ගය බැගින්ද පිළිසකර කිරීම සඳහා මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් 

අනුමත කරන ලදී. 

 

 

 

 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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ොරණා අංෙ 09 

ශ්රී ොද වන්දනා සමපේ වනජීවි බල ප්රපේශය තුල පසෞඛ් කම්කරුවන් සඳහා මාසික වැටුප් 

පගීම සම්බන්ධපයන් මුදල්ල කමිටුපේදී කරුණු සාකච්ඡා කරන ලදී. 
 
 
 
 
 
 

ොරණා අංෙ 10 

නල්ලලත්නිය රථ වාහන නැවතුම් පොල සඳහා පමෝටරයක් ලබා ගැනීම සම්බන්ධව මුදල්ල 

කමිටුපේදී කරුණු සාකච්ඡා කරන ලදී. 

 
 
 
 
 

 

ොරණා අංෙ 11 

මස්වපකළිය එළුමස්ව කඩය සඳහා විදුිය ලබා ගැනීම පිළිබඳව කරුණු ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 
 
 
 
 

 

ොරණා අංෙ 12 

ශ්රී ොද වන්දනා සමපේ පිරිසිදු කිරීම් කටයුතු සඳහා අවශ පසෞඛ් භාණ්ඩඩ අෙ විසින් ලබාගත 

යුතු බැවින් ඒ සඳහා ලබා ගන්නා ලද මිල ගණන් මුදල්ල කමිටුපේදී විවෘත කරන ලදී.   

 

 

 

 
 
 
 

ොරණා අංෙ 13 

කාර්යාලපේ ඡායා පිටෙත් යන්රය Service කිරීම සඳහා JOHN KEELS OFFICE AUTOMATION 

(PVT)LTD ආයතනපයන් එවන ලද ඇස්වතපම්න්තුව මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

TOSHIBA DIGITAL COPIER , DP2007T 16,596.01 
TOSHIBA PHOTOCOPY MA , DP2809A 19,943.00 

තීරණ අංෙ 09 

ඉහත කරුණ සම්බන්ධපයන් වනජීවි පදොර්තපම්න්තුව පවත ිපියක් පයාමු කරීමට මුදල්ල 

කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
 

 

 

 

තීරණ අංෙ 10 

එම පමෝටරය ලබා ගැනීම සඳහා මිල ගණන් කැදීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය 

සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
 

 

 

 

තීරණ අංෙ 12 

ලැබීතිබූ මිළ ගණන් අතරින් උසස්ව තත්වපේ උෙකරණ හා රව පවනුපවන් අවම මිළ ගණන් 

ඉදිරිෙත් කළ ආයතන වින් මිළදී ගැනීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් 

අනුමත කරන ලදී. 
 

 

 

 

තීරණ අංෙ 08 

2023 වර්ෂපේ මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ ගවමස්ව කඩය, එළු මස්ව කඩය, මාළු කඩ අංක 01, 

02, 03, මස්වපකළිය - සාමිමපල්ල වැසිකිළි ෙේධතිය, නල්ලලතන්නිය පොදුරථ ගාල හා වැසිකිළි 

ෙේධතිය, මකර පතාරණ පොදු වැසිකිළි ෙේධතිය, ගඟුලතැන්න පොදු වැසිකිළි ෙේධතිය, 

මුල්ලගම හන්දිය තාවකාික කඩ කාමරය විවෘත පටන්ඩර් මඟින් ලබාදීමට මුදල්ල කමිටුව 

නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
 
 
 

පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 11 

මස්වපකළිය එළුමස්ව කඩය සඳහා විදුිය ලබාදීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය 

සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
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ොරණා අංෙ 14 

සතිපොල ආරම්භ කිරීම පිළිබඳව මුදල්ල කමිටුපේදී සාකච්ඡා කරන ලදී. 

 
 
 
 
 

 

 

ොරණා අංෙ 15 

මස්වපකළිය පොදු වැසිකිළිය අළුත්වැඩියා කිරීම සඳහා අදාල ඇස්වතපම්න්තුව මුදල්ල කමිටුවට 

ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 
 
 
 

 

 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මූදල්ල කමිටුව සඳහා නව සාමාජිකයින් ෙත්කර ගැනීම සම්බන්ධව ගරු උෙ සභාෙති තුමා විසින් 

පයෝජනා ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පටන්ඩර් ක්රියාෙටිොටිය පිළිබඳ ව ගරු මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා විසින් අදහස්ව ඉදිරිෙත් 

කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

 

 05. 2023 වර්ෂය සඳහා වූ කයෝජිත අයවැය වාර්තාව සභාවට ඉදිරිපත්   

 කිරීම. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මධම ෙළාපත් නුවරඑළිය දිස්වික්කපේ අඹගමුව ප්රාපේශීය පල්ලකම් පකාට්ඨාශයට අයත් 

ූජාභූමියක් වන ශ්රීොද අඩවිපේ පිහිටි මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ සභාෙති ධූරය භාර 

ගැනීපමන් ෙසු ;ෙස්වවන වරට ඉදිරි වසර තුල ක්රියාත්මක කිරීමට හදුනාගත් වාෙෘති සදහා 

දැරීමට සිදුවන වැය බරත්, එකී වැය බර පියවා ගැනීමට අවශ මුදල්ල ප්රතිොදන සකසා ගන්නා  

තීරණ අංෙ 14 

අදාල ප්රපේශයකින් කාබනික පොපහාර ෙමණක් භාවිතා කර එළවළු වගා කරන පුේගලයින් 

පතෝරා කෘෂීකර්ම නිලධාරීතුමාපේ නිර්පේශය ලබාපගන ඒ අයට සති පොලක් ෙැවැත්ීම 

සඳහා ඉඩ සලසා දීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
 

 

 

 

තීරණ අංෙ 15 

එම වැසිකිළිය අළුත්වැඩියා කිරීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී.පමය සභාව විසින් 

අනුමත කරන ලදී. 
 

 

 

 

තීරණ අංෙ 13 

එම යන්රය Service කිරීම සඳහා මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත 

කරන ලදී. 
 

 

 

 

තීරණ අංෙ 16 

ගරු උෙ සභාෙති පි. පී. ප්රදීබන් මැතිතුමා, ගරු මන්ී පක් රාජ්කකුමාර්  මැතිතුමා, ගරු මන්ී පී. 

ආනන්දන් මැතිතුමා යන මන්ීවරුන් මුදල්ල කමිටු සාමාජිකත්වය සඳහා ෙත්කරගැනීමට 

සභාව විසින් අනුමැතිය ලබා පදන ලදී. 
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ආකාරය ඇතුලත් කර මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ ගරු සභාව විසින් සම්මත කර ගත් 2023 

වර්ෂය සදහා වන වාර්ික අයවැය පල්ලඛ්නය සකස්ව කර ඇත. පමම අයවැය වාර්තාපේ සදහන් 

pකරුණු පමම වර්ෂපේදී නිසි මඟ පෙන්ීම හා වගකීපමන් යුතුව ඉදිරි අනාගතය උපදසා 

ක්රියාත්මක කිරීමට අදහස්ව කරමි. 

ග්රාම නිලධාරී පකාටඨාශ 11 කින් හා වර්ග කි.මී. 155 කින් යුක්තව මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ 

බල ප්රපේශය සැදුම්ලත් වන අතර වතුකර ජනතාවපේ හා ග්රාමීය ජනතාවපේ ජීවපනෝොය 

වන්පන් ප්රපේශපේ ආර්ිකපයන් 60%ක් උෙයන පත් කර්මාන්තයයි. එපමන්ම පමම ප්රපේශපේ 

පසෞඛ්, ආගමික හා සංස්වකෘතික පමන්ම ොනීය ජල වැනි කටයුතු ෙසුගිය කාලයට වඩා 

සාර්ථකව ක්රියාත්මක කිරීමට හැකි ීම පිිබඳව මා ඉතා සතුටට ෙත් පවමි. පමම ප්රාපේශීය සභා 

බල ප්රපේශපේ පභෞතික හා ආර්ික තත්වය සංවර්ධනය කිරීමටත් ජනතාවපේ ජීවන මට්ටම 

උසස්ව කිරීමටත් අවශ ප්රතිොදන 2023 අයවැපේදී පවන්කර ඇති බව සතුටින් දන්වා සිටිමි.  

ශ්රී ලංකා ෙළාත් ොලන සංසඳය හා කැපන්ඩියානු ආධාර යටපත් ක්රියාත්මක වන ෙළාත් ොලන 

ආයතන යටපත් කාන්තා සවිබල ගැන්ීපම් වාෙෘතිය මඟින් 2023 වර්ෂපේ අයවැය සැකසීම 

සඳහා රාජ සංවිධාන, රාජ පනාවන සංවිධාන, සමිති මඟින් හා සෘජුව මහජන අදහස්ව ලබා 

ගැනීමට අවස්වථාව සැලසීම හා transeparency International Sri Lanka ආයතනය මඟින් ඊට ලබා 

දුන් මඟපෙන්ීම සමබන්ධපයන් මා විපශ්ෂපයන් ස්වූතිවන්ත පවමි. 

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව මඟින් 2022 වර්ෂපේදී ෙහත ෙරිදි විශාල සංවර්ධන වැඩසටහන් 

ප්රමාණයක් ක්රියාත්මක කිරීමට හැකියාව ලැබුණු බව සතුටින් ප්රකාශ කරමි. ඒ අතුරින් විශාල 

වාෙෘති ප්රමාණයක් වතු ආශ්රිතව ක්රියාත්මක කර ඇත.  

1. ගරු මන්ීවරුන් සදහා වතු ප්රපේශවල සංවර්ධන කටයුතු සිදු කිරීමට රු.100,000.00 

බැඟින් ප්රතිොදන පවන් කිරීම. 

2. ආෙදා ත්තවයන් සදහා මුහුණ දුන් පිරිසට සහන සැලසීම. 

3. පුස්වතකාලය සදහා නව උෙකරණ, පොත් ලබා ගැනීම, නැණසල ඉපගනුම් මධස්වථානය 

ආරම්භ කිරීම හා තාක්ෂණික ෙහසුකම් වැඩිදියුණු කිරීම 

4. මස්වපකිය නිදහස්ව ආයුර්පේද මධස්වථානය සංවර්ධනය කිරීම හා සභා අරමුදින් 

රු.100,000.00ක ඖෂධ ලබා දීම. 

5. ශ්රී ලංකා ෙළාත් ොලන ආයතනයන්පේ සංසඳය හා කැපන්ඩියානු ෙළාත් ොලන 

ආයතනයන්පේ සංසඳය ඒකාබේධව කැපන්ඩියානු ආධාර යටපත් ක්රියාත්මක කිරීමට 

පයෝජිත සය අවුරුදු වාෙෘතිපේ ගිවිසුම අත්සන් කිරීම. 

6. පකාට්ඨාශ මට්ටමින් පඩංගු මර්ධන වැඩසටහන් හා ශ්රමදාන ක්රියාත්මක කිරීම. 

7. වැසිකිළි අළුත්වැඩියා කිරීම. 

8. කාණු ෙේධති අළුත්වැඩියා කිරීම. 

9. ගම සමඟ පිළිසඳරක් සංවර්ධන වැඩසටහන් ක්රියාත්මක කිරිම. 

10. මාර්ග අළුත්වැඩියා කිරීම හා පකාන්ක්රීට් කිරීම. 

11. ගර්භනී මේවරුන්ට උෙකරණ ලබා දීම 

12. ස්වවයං රැකියා සඳහා අවශ දැනුවත් කිරීපම් වැඩමුළු ෙැවැත්ීම (සබන්, අත්පසෝදන දියර 

හා ඉටිෙන්දම්) 

13. පගවතු වගා සඳහා අවශ ෙැළ වර්ග හා බීජ ලබා දීම 

14. මත්රව නිවාරණ වැඩසටහන් ක්රියාත්මක කිරීම 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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රටතුල උේගතව ෙවතින ආර්ික අර්බුධය හමුපේ අඩු ආදායම්ලාභී සභාවක් වශපයන් 

මස්වපකිය ප්රාපේශීය සභාපේ  කටයුතු සාර්ථකව සිදු කර පගන යාපම්දී පනාමඳව සහය දුන් 

ජනාධිෙතිතුමන්, අගමැතිතුමන්, නුවරඑළිය දිස්වික් ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී ලංකා කම්කරු 

පකාංග්රසපේ ප්රධාන පල්ලකම් ජීවන් පතාණ්ඩඩමන් මැතිතුමා, ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී ලංකා 

කම්කරු පකාංග්රසපේ සභාෙති රාපම්ෂ්වරන් මැතිතුමා, ලංකා කම්කරු පකාංග්රසපේ සභාෙති 

පසන්දිල්ල පතාණ්ඩඩමන් මැතිතුමා, ගරු මධම ෙළාත් ආණ්ඩඩුකාරතුමා පවත හෘදයාංගම ස්වූතිය 

පුද කර සිටිමි 

මධම ෙළාත් ප්රධාන අමාතංශපේ පල්ලකම්තුමා, මධම ෙලාත් ෙළාත් ොලන පකාමසාරිස්වතුමා, 

නුවරඑළිය දිස්වික් ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්වතුමා ඇතුළු පදොර්තපම්න්තු 

නිලධාරීන්ට හා නුවරඑළිය විගණකාධිකාරීතුමා ඇතුළු ජාතික විගණන කාර්යාලපේ 

නිලධාරීන්පේ මඟ පෙන්ීම හා සහපයෝගය ලබාදීම පිිබඳව මාපේ පගෞරවනීය ස්වූතිය ෙල 

කර සිටිමි. 

ප්රාපේශීය සභාපේ කාර්යාල කටයුතු හා අපනකුත් කටයුතු ක්රමවත්ව ඉදිරියට පගන යාමට 

සහපයෝගය ලබා දුන් ගරු උෙ සභාෙතිතුමා, ගරු මන්ීවරුන් හා පල්ලකම්තුමා, ප්රධාන 

කළමනාකරණ සහකාර ඇතුළු කාර්යාලපේ සියළුම නිලධාරීන්ට හා පස්වවකයින්ට හෘදයාංගම 

ස්වූතිය පුද කර සිටිමි. 

උදාවන 2023 වර්ෂපේ මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභා ඉතිහාසය පෙර පනාවූ ආකාරපයන් වැදගත් 

යහෙත් පස්වවාවක් මහජනතාවට ලබා දීමටත් විපශ්ෂපයන් වතුකරපේ ජනතාව පවනුපවන් 

සංවර්ධන වාෙෘති ක්රියාත්මක කිරීමටත්, කාන්තාවන් සඳහා විපශ්ෂ දැනුවත් කිරීපම් 

වැඩසටහන් හා සවිබල ගැන්ීපම් වැඩසටහන් ක්රියාත්මක කිරීමටත්, පිළීකා පරෝගපයන් 

පෙපළන අයට විපශ්ෂ වැඩසටහන් ක්රියාත්මක කිරීමටත් අපප්ක්ෂා කරමි. එම කාර්යභාරය 

සාර්ථකව ක්රියාත්මක කිරීම සදහා පෙර සදහන් සියළු ොර්ශවයන්පේ සහපයෝගය හා මඟ 

පෙන්ීම අපප්ක්ෂා කරමි. 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම සභාව ආරම්භ කර  ෙස්වවන අයවැය වාර්තාව ඉදිරිෙත් කර ඇති අවස්වථාපේදී මා හට 

අදහස්ව දැක්ීමට අවස්වථාවක් ලැබීම සම්බන්ධපයන් සතුටු පවමි. පමම අවස්වථාපේදී මාව පමම 

සභාවට පතෝරා ෙත්කරන ලද ඡන්ද දායකයින් පවත ද මාපේ ස්වූතිය පුද කරන අතර තවද 

අෙව පතෝරා ෙත් කර ගනිමින් මැතිවරණයකට පයාමුකළ ෙක්ෂපේ සභාෙතිවරුන් සහ ෙක්ෂපේ 

සාමාජිකයින් සියළු පදනාටම ද ස්වතුතිය පුද කරමින් පමම අයවැය වාර්තාව පිළිබඳව අදහස්ව 

දැක්ීමට සූදානම් පවමි. අෙපේ ප්රාපේශීය සභාව ඇත්තවශපයන්ම විශාල ආදායමක් පනාමැති 

සභාවක් වුවද, ගැටළුකාරී තත්වයන් මත වුවද පමම සභාව ඉතාමත් විධිමත් පලස ෙවත්වාපගන   

යන බවට ප්රකාශ කරමින්,  අංක 1987 /15 දරණ ප්රාපේශීය සභා ආඥාෙනපත  33 වන වගන්තිය 

සංපශෝධනය කළ ද එය සම්ූර්ණ ී නැහැ. එය සම්ූර්ණ ී  තිබුණා නම් අෙට ඡන්දය ලබා දුන් 

ජනතාවට විශාල වැඩ පකාටසක් ඉටු කරන්න තිබුණා. පම් සඳහා මම සභාවට පදාස්ව ෙවරන්පන් 

නැහැ. නීතිපේ දක්නට ඇති ගැටළුකාරී තත්වයන් නිසා ජනතාවට පස්වවය කිරීමට බාධාවන් ඇති 

වූ බව මම සඳහන් කිරීමට කැමැත්පතමි. තවද ම ප්රපේශපේ පිහිටි පෙර ොසල්ල සියල්ලල 

සංවර්ධනය කර ප්රාපේශිය සභාව යටතට ෙත් කිරීමට අපි පයෝජනා කළා. නමුත් එම වැඩසටහන් 

ක්රියාත්මක කිරීමට හැකිවූපේ නැහැ. තවද  සියළුම වතුවල පුස්වතකාල ආරම්භ කිරීමට සූදානම් 

වුවත්  එයද ඉටු කිරීමට පනාහැකි වුණා. තවද සියළුම වතු ප්රපේශවල ආයුර්පේද පරෝහල්ල පස්වවාව  

 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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දියත් කළ යුතු බවට පහෝ ජංගම ආයුර්පේද පස්වවාව ලබාදිය යුතු බවට මා සඳහන් කර තිබුණා. 

එය ද ක්රියාත්මක වුපණ්ඩ නැහැ.  

එපමන්ම සභාව විසින් ඉටුකළ යහෙත් පේවල්ල පිළිබඳව ද අපිට අමතක කරන්න බැහැ. තවද අඩු 

ප්රතිොදන ලබා ගනිමින් අපනකුත් සභාවලට වඩා වැඩි වශපයන් වැඩසටහන් ඉටුකර තිපබනවා. 

ඒ අනුව ගරු සභාෙතිතුමියට සහ සභාපේ සියළු පදනාට ස්වූතිවන්ත පවමි. තවද අපි අඩු 

වශපයන් ප්රතිොදන ලබාපගන එම ප්රතිොදන මගින් ජනතාවට කුඩා ෙරිමාණපේ මාර්ග ඉදිකර 

දුන්නා.  සභාව සමඟ සම්බන්ධ පවමින් විවිධ වැඩසටහන් ක්රියාත්මක කළා. එපමන්ම මුදල්ල 

නැතිව ඉටු කළ හැකි  විවිධ වැඩසටහන් අපි ක්රියාත්මක කළා. පකාවිඩ් වසංගත අවස්වථාපේදී 

විෂබීජ හරණය වැනි වැඩසටහන්වලදී අපි සියළුම පදනා ක්පෂ්රපේ සිට ක්රියාත්මක ීම අමතක 

කරන්න බැහැ. ඒ වපේම ෙසුගිය අයවැය පයෝජනාපේදී ස්වවයං රැකියාව පිළිබඳව සඳහන් ී 

තිබුණා.  එය පමම අවුරුේද ූලදී ක්රියාත්මක කිරීම ප්රශංසා කළ යුතු පදයක්. 2022 වර්ෂය 

ආරම්භපේ දී රජය විසින් සියළුම මන්ීවරුන් සඳහා රුපියල්ල ලක්ෂ හතළිහක ප්රතිොදනයක් 

ලබාදී වාෙෘති ආරම්භ කර තිබුණා. රපට් උේගතවු අසාමාන තත්වය නිසා එම වාෙෘති 

ඉදිරියටත් ක්රියාත්මක කරන්න බැරි වුණා. ඉටු කළ හැකි වැඩසටහන් ඉටුකළා. පම් සඳහා 

රජයටත්, සභාපේ සභාෙති තුමියටත්, පල්ලකම්තුමාටත්, කාර්මික නිලධාරීන්ටත් ස්වතුතිය පුද 

කරමින්, පමම අවුරුේපේ අයවැය වාර්තාව සියළු පදනාපේම පයෝජනා ඇතුළත්ව ඇති බවට 

පිළිගත යුතු පවනවා. ඒ වපේම එක් එක් ආයතන මගින් පම් සඳහා පුහුණුව ලබාදී තිපබනවා. 

වැඩමුළු ෙවත්වා තිපබනවා. තවද සභාව මඟින් ලබා ගන්නා තීරණ වහාම ක්රියාත්මක කපේ නම් 

තවදුරටත් සාර්ථක වන බවට ප්රකාශ කර සිටිමි. 

 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු සභාෙතිතුමා විසින් 2023 වර්ෂය සඳහා වූ අයවැය වාර්තාව සභාවට ඉදිරිෙත් කර 

තිපබනවා. අපනකුත් සභා සමග සංසන්දනය කිරීපම් දී අපප් සභාව  ැඩි වශපයන් වාෙෘති 

ක්රියාත්මක කර තිපබනවා. පම් සම්බන්ධපයන්  ගරු මන්ී ආනන්දන් මැතිතුමා ද ප්රකාශ කර 

සිටියා. තවද අවුරුදු පදකහමාරක් පුරාවට රපට් ෙැවති අසාමාන තත්වය නිසා පකාටස්ව 

වශපයන් රට වසා තැබීමට සිදු වුණා. එම අවස්වථාපේදී වුවද මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව ඉතාමත් 

සාර්ථක පලස ක්රියාත්මක ී තිබුණා. මන්ීවරුන් සඳහා පවන්කල ප්රතිොදන මගින් ඉටුකළ 

වාෙෘතීන්, ොර්ිපම්න්තු මන්ීවරුන් මගින් පවන්කල ප්රතිොදන හරහා  ක්රියාත්මක කළ 

වාෙෘති ඉතාමත් සාර්ථක පලස ඉටු ී තිබුණා. අෙට ඉතා පහාඳ සභාෙතිතුමියක්  සහ 

පල්ලකම්වරපයක් ලැබී තිපබනවා. තවද සභාව ඉතාමත් සාර්ථක පලස ක්රියාත්මක කිරීම සඳහා 

පහාඳ ගරු මන්ීවරුන්  ද ලැබී තිපබනවා. සමහර කරුණු සම්බන්ධපයන් වාද විවාද ඇතිවුවද 

පහාඳ වාෙෘති සඳහා එම මන්ීවරුන්පේ සහපයෝගය ලබා දීමට කිසිදිනක ෙසුබට වූපේ නැහැ. 

පම් නිසා තමයි ලංකාව පුරාවටම කතාපවන කාන්තා සභාෙතිවරුන් අතරට අපප් 

සභාෙතිතුමියත් ඇතුළත් ී සිටින්පන්. අපි සියලළුම පදනා කිසිම පේදයකින් පතාරව 

සහපයෝගපයන් කටයුතු කළ බව දක්නට ලැපබනවා. පමම අයවැයට මාපේ සහපයෝගය ෙලකරන  

අතර පමහි සිටින අපනකුත් ගරු මන්ීවරුන් ද පම් සඳහා ූර්ණ සහපයෝගය ලබාපදමින් 

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාවට ෙක්ෂව  කටයුතු කළ යුතු බවට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පමම සභාවට මා සුදුසු අපයක් බවටත්, මපර් 320 H ග්රාම පස්වවා නිලධාරී පකාට්ඨාශය  

ජනතාවපේ නිපයෝජිතයා වශපයන්  පතෝරා ගැනීමට සුදුස්වසා  බවටත් මාපේ නම පයෝජනා 

කිරීමට පිටුෙසින් ඔබ සිටිය යුතු බවටත් ඉල්ලලා සිටි අෙපගන් පවන් වූ අභාවප්රාප්ත නායක ගරු  

 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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ආරුමුගන් පතාන්ඩමන් මැතිතුමාටත් දැනට එම ධුරය පහාබවන සභාෙති පසන්දිල්ල 

පතාණ්ඩඩමන් මැතිතුමාටත් ප්රධාන පල්ලකම් ජීවන් පතාන්ඩමන් මැතිතුමාට ගරු 

සභාෙතිතුමියටත් ගරු රාපම්ෂ්වරන් මැතිතුමා ඇතුළු සියළුම පදනාටත් ස්වතුතිය පුදකරමි. මා 

පමහි පතෝරා ෙත්කර එවා තිපබන්පන් ජනතාවපේ අවශතාවයන් ඉටු කිරීමටයි. ඒ අනුව 

සභාවට ඉදිරිෙත් කළ පයෝජනාවට  අනුව සභාපේ මූල තත්වපේ ගැටළු තිබුණත් ප්රතිොදන 

ෙමණක් ප්රපයෝජනයට පනාපගන පවනත් මාර්ග ඔස්වපස්වද සභාව මගින් පස්වවාවන් දියත් කළා. 

පමහිදී සෘජු කරුණු සමහරක් ද වක්ර කරුණු සමහර ද දක්නට තිපබනවා. අභාවප්රාප්ත අමාත 

පතාන්ඩමන් මැතිතුමා විසින් පවන්කල ප්රතිොදන මගින් ද හිටපු අමාත  ජීවන් පතාන්ඩමන්  

මැතිතුමාපේ  ප්රතිොදන මගින් ද ගරු  ොර්ිපම්න්තු මන්ී රාපම්ෂ්වරන් මැතිතුමා විසින් 

පවන්කල ප්රතිොදන මගින් ද මපර් පකාට්ඨාශපේ විවිධ වැඩසටහන් ක්රියාත්මක කළා. එෙමණක් 

පනාපේ, 2022 අයවැය වාර්තාපේ පවන්කල ප්රතිොදන ද ලබාදී තිබුපණ්ඩ නම් තවත් සාර්ථක 

කරගන්න ඉඩ තිබුණා. ඒ  සඳහා අවශ කටයුතු ද ගරු සභාෙතිතුමිය විසින් සිදු කරන්පන් නම් 

තවත් ෙහසු පේවි. තවද සභාපේ  ගරු මන්ීවරුන් ඇමතීම සඳහා  stand mic එකක් අවශ බවට 

සභාව ආරම්භ කළ කාලපේ සිට අපි ඉල්ලලා සිටියා. එයද ලබාගැනීමට පනාහැකි වුණා. එයද 

අඩුොඩුවක්ව ෙවතිනවා. ගරු මන්ී වරුන් සදහා ලබාදිය යුතු හැදුනුම්ෙතද පමපතක් ලබා දී 

නැහැ. මීළඟට කුඩා නගර සියල්ලල ප්රධාන නගර වශපයන් ප්රකාශ කර ඒ සඳහා වූ අතුරු 

වවස්වථාවද ස්වථාපිත කරන පලසට මම ගරු සභාෙති තුමියපගන් ඉල්ලලා සිටිනවා. නල්ලලතන්නිය 

සහ ලකම් වැනි නගරද ඇතුළත් කරන්පන් නම් සුදුසු පේවි. පවනත් අයවැය වාර්තාවවලට වඩා 

පමම අයවැය වාර්තාවට ජනතාවපේ අදහස්ව ද, සමාජ සංවිධාන වල අදහස්ව ද ලබා ගනිමින් 

පවනත් ආකාරයකින් සකස්ව කර තිපබනවා. තවද විවිධ ආයතන මගින් මන්ීවරුන්ට සහ 

නිළධාරීන් පවත ලබා පදන ලද පුහුණුවට අනුව පමම අයවැය සකස්ව කර තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම ගරු සභාව පවත මාව පයාමු කිරීම පවනුපවන් පදමළ ප්රගතිශීලී සන්ධානපේ නායක 

අෙපේ සභාෙති දිගම්බරම් මැතිතුමාට ද මාහට පමම අවස්වථාව ලබාදුන් අංක 320 N බ්රවුන්පලෝ 

වසපම් ජනතාවටද මාපේ විපශ්ෂ ස්වූතිය පුද කරමි. පමම අයවැය  ඉතාමත් ක්රමවත්ව සකස්ව 

කර තිපබනවා. නව විෂයන් ඇතුළත් කර පමම අයවැය සකස්ව කර තිබුණත්, පමම සභාව අවුරුදු 

හතරක් තිස්වපස්ව සාර්ථක පස්වවාවක් ලබාදී තිබුණත්, 1987 අංක 15 හි 33 වන වගන්තිය 

සංපශෝධනය යටපත් වතු ප්රපේශ වලට සභාව මගින් වැඩසටහන් දියත් කිරීමට පයෝජනා සඳහන් 

වුවත්, ෙසුගිය කාලවකවානුපේ වතුකරය  සඳහා අපි වැඩසටහන් ක්රියාත්මක කර තිපබනවාද 

යන්න පසායා බැලූ කළ, ගරු සභාෙතිතුමියපේ කතාපවන් රුපියල්ල ලක්ෂයක් ප්රතිොදන  

පවන්කර තිපබනවා. තවමත් පමම රුපියල්ල ලක්ෂය ලබාදී නැහැ. එපස්ව තිබියදී වුවද ආෙදා 

අවස්වථා වලදී පබාපහෝ ස්වථාන සඳහා අපි උදේ කිරීමට ඉදිරිෙත් වුණා. නමුත් ඉන් කීපදපනක් 

ප්රතිලාභ ලබා ගත්තද? පඩංගු මර්දනය සඳහා අපි වතු කීයකට වැඩ කර තිපබනවද? එයත් 

ඉතාමත් අඩුයි. වැසිකිි ෙේධති අළුත්වැඩියා කිරීම කානු ෙේධති අළුත්වැඩියා කිරීම වැනි 

වැඩසටහන් නගර වලට ෙමණක් සීමා කර තිපබනවා මිසක් වතුකරයට ක්රියාත්මක වුපණ්ඩ නැහැ. 

ප්රාපේශිය සභා  ප්රතිොදන යටපත් කිසිම මාර්ගයක් අළුත්වැඩියා කපේ නැහැ. වතුකරය සඳහා 

වැඩසටහන් දියත් කිරීමට ප්රතිොදන පවන් කිරීපම්  මූල අඩුොඩු තිබුණද ප්රතිොදන පනාමැතිව 

ඉටු කළ හැකි වැඩසටහන් පිළිබඳව අපි ෙවසා තිබුණා. තීරණ වැඩිමනක් අපි ිපි මඟින් ෙමණක් 

ඉටුකර තිපබනවා.  මූල තත්වය ප්රමාණවත් පනාීම පමයට පේතුවක් පවනවා. මම 

සභාෙතිතුමියට පදාස්ව ෙවරන්පන් නැහැ. රපට් ෙවතින ආර්ික ප්රශ්නයත් පමයට පේතුවක් 

පවනවා. මම පම් අයවැයට විරුේධ  කතා කරනවා මිස සභාෙතිතුමියට විරුේධව පහෝ 

පල්ලකම්තුමාට විරුේධව කතා කරන්පන් නැහැ. පකදිනක පහෝ වතුකරය සඳහා වාෙෘති 

සම්ූර්ණපයන්  ඉටුකිරීමට හැකි පවනවා නම් එදින පමම අයවැය වාර්තාව සම්ූර්ණ ීම බැිය 

හැකියි. ඒ අවස්වථාපේදී ප්රාපේශීය සභා පවන් කිරීපමන් ඇති වූ ප්රතිඵලය එම  ජනතාව භුක්ති  

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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විඳිනවා ඇති. රජය විසින්  අයවැය මගින් ප්රතිොදන පවන් කිරීපම්දී ප්රාපේශීය සභා සඳහා පවනම 

ප්රතිොදන පවන්කර ලබා පදන්පන්නම් වාෙෘති ඉටු කිරීම ෙහසු පේවි. ප්රාපේශිය සභා 

මන්ීවරුන් සඳහා එක්තරා ආර්ික වුහයක් සකස්ව කළ යුතුයි. දැනට වතුකරපේ ජනතාව 

පවනුපවන් සියළුම ෙක්ෂ එක්ව කටයුතු කරනවා. ඒ සඳහා ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී දිගම්බරම් 

මැතිතුමාටත් ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී ජීවන් පතාන්ඩමන්  මැතිතුමාටත් මාපේ ස්වතුතිය 

පුදකරමි. එපමන්ම අපි සහපයෝගපයන් යුතුව කටයුතු කළ යුතුයි. ලකම් ප්රපේශය සදහා අතුරු 

වවස්වථාවක් සකස්ව කරමින් එම   ප්රපේශය ද ප්රාපේශීය සභාව යටතට ෙත්කළ යුතු බවට ප්රකාශ 

කරන අතර, බ්රවුන්පලෝ, පනෝර්ටන් මාර්ගපේ පිහිටි පවළඳ සැල්ල සියල්ලල යම් ක්රමයක් මගින් 

ප්රාපේශිය සභාව යටතට ෙත් කිරීමට කටයුතු කළ යුතුයි. අනාගතපේදී වතුකරපේ සඳහන් 

සියළුම කරුණු ද ඇතුළත් කළ යුතුයි. එවිට පමම   පොතට වටිනාකමක් ලැපබ්වි. 

 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

2023 වර්ෂපේ අයවැය වාර්තාව සකස්ව කිරීම සඳහා රාජ පනාවන සංවිධාන සහ රජපේ 

ආයතනය කිහිෙයක් සම්බන්ධ කර ගනිමින් සාකච්ඡා කර විපශ්ෂ කාරණා කිහිෙයක් එක් කර 

පමම අයවැය වාර්තාව සකස්ව කර තිපබනවා. 2018 වර්ෂපේ පෙබරවාරි 10 වන දින පමම සභාවට 

මහජන නිපයෝජිතපයක් වශපයන් ෙැමිණ, 2023 වර්ෂයට අදාල අයවැය වාර්තාව ඉදිරිෙත් කරන 

අවස්වථාපේදී මාහට කථා කිරීමට අවස්වථාව උදාීම සම්බන්ධපයන් සතුටු පවනවා. පම් සඳහා 

අභාවප්රාප්ත අමාත ගරු ආරුමුගන් පතාන්ඩමන් මැතිතුමාට ස්වූතිවන්ත පවමි.   ෙක්ෂපේ 

වත්මන් සභාෙති පසන්දිල්ල පතාන්ඩමන් මැතිතුමා, ප්රධාන පල්ලකම් ජීවන් පතාන්ඩමන් මැතිතුමා, 

සභාෙතිතුමිය, රාපම්ෂ්වරන් මැතිතුමා  ඇතුළු ලංකා කම්කරු පකාංග්රසපේ  අපනකුත් 

සාමාජිකයින් පවත ද මාපේ ස්වතුතිය පුදකරමි. අභාවප්රාප්ත අමාත ආරුමුගන් පතාන්ඩමන් 

මැතිතුමාපේ ප්රතිොදන මගින් පහෝ  මුදල්ල පල්ලකම්පේ ප්රතිොදන මගින් පහෝ ගරු ොර්ිපම්න්තු 

මන්ී රාපම්ෂ්වරන් මැතිතුමාපේ ප්රතිොදන මගින් පහෝ ගරු සභාෙතිතුමිය පේ ප්රතිොදන මගින් 

පහෝ මාපේ පකාට්ඨාශයට විශාල වැඩ පකාටසක් ඉටු කර තිපබනවා. වතුකරය සඳහා  

පකාන්ක්රීට් මාර්ග සහ ආරක්ිත තාප්ෙ  ඉදි කර තිපබනවා. මෑතකදී මහන මැින් ද ලබා 

දුන්නා.  පම් සියල්ලලට මුල්ල වූපේ ගරු ආරුමුගන් පතාන්ඩමන් මැතිතුමයි. 2023 වර්ෂය සඳහා වූ 

අයවැය වාර්තාව ඉතාමත් සාර්ථකව සකස්ව කර තිපබනවා. පමම වාර්තාපේ සඳහන් කරුණු 

ක්රමවත්ව ක්රියාත්මක කිරීම සඳහා මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව විසින් අවශ කටයුතු සිදුකල 

යුතු යැයි ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.කයෝකේන්රන් මැතිතුමා (එ.ජා.නි.කප) 

2023 වර්ෂය සඳහා වූ අයවැය වාර්තාව ඉදිරිෙත් කර ඇති  පමම අවස්වථාපේදී මා හට පමහිදී 

අදහස්ව ඉදිරිෙත් කිරීමට අවස්වථාව ලබාදුන් මාපේ පකාට්ඨාශපේ ජනතාවටද, තරුණ 

තරුණියන්ට ද,  අපනකුත් පකාට්ඨාශවල ජනතාවට ද මාපේ ස්වතුතිය පුදකරමි. 2023 වර්ෂය 

සඳහා වූ අයවැය වාර්තාව සකස්ව කළ සභාෙතිතුමිය, පල්ලකම්තුමා සහ කාර්යාලපේ අපනකුත් 

නිලධාරී මණ්ඩඩලය පවත ද මාපේ පගෞරවනීය ස්වතුතිය පුද කරමි. ෙසුගිය කාල වකවානුපේදී 

ආදායම වැඩි කරගැනීම සඳහා අෙ විසින් ඉදිරිෙත් කළ පයෝජනා ක්රියාත්මක කර තිබුණා නම් 

අයවැය වාර්තාපේ ආදායම් ශීර්ෂයන් වැඩි කරගැනීමට අවස්වථාව තිබුණා. මාවුස්වසාකැපල්ල 

ප්රපේශපේ පිහිටි රාවණා ගල, ගාර්ට්පමෝර් දිය ඇල්ලල සහ පබෝට්ටු පස්වවය ආදිය ආරම්භ කර ඒවා 

සං ාරක ස්වථාන වශපයන් නම්කර වැඩසටහන් ක්රියාත්මක කරන්න තිබුණා. තවද සභාව 

ආරම්භ කර අවුරුදු හතරක් සම්ූර්ණ ී ඇතත් සභාපේ පස්වවකයින් සඳහා ස්වීර ෙත්ීම් සභාව 

මඟින් ලබා පදන්න බැරි වුණා. අනාගතපේ දී පහෝ ස්වීර ෙත්ීම් ලබා දීමට කටයුතු කරන්න. 

තවද වතුකරපේ පුස්වතකාල ආරම්භ කළයුතු බවට අපි ඉල්ලලා සිටියා. ජංගම පුස්වතකාල පස්වවාව 

ආරම්භ කිරීම සම්බන්ධපයන් සභාවට මාපේ ස්වතුතිය පුද කරමි. මස්වපකළිය නගරපේ පිහිටි  

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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පුස්වතකාලය  දැනටමත් සංවර්ධනය කර තිපබනවා. ඒ සඳහා ගරු සභාෙතිතුමිය, ගරු 

මන්ීවරුන්, පල්ලකම්තුමා ඇතුළු නිලධාරී මණ්ඩඩලයට මාපේ ස්වතුතිය පුදකරමි. ඒ වපේම 

ආයුර්පේද පරෝහල ද සංවර්ධනය කළ යුතුයි. අනාගතපේ දී ෙළාත් ොලන ආයතන වල පස්වවාව 

වතුකරයටත් දියත් කළ යුතුයි. කුඩා සභාවක් වුවද  හැකිතාක් දුරට වාෙෘති සියල්ලල අපි ඉටුකර 

තිපබනවා. ඒ සඳහා සියළුම පදනාට මාපේ ස්වතුතිය පුදකරමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මා ඉෙදුනු මපේ ගපම් මට ඡන්දය ලබාදුන් ජනතාවටද, මාව පමම සභාපේ නිපයෝජිතපයකු 

වශපයන් පතෝරාෙත්කර ගත් ෙක්ෂපේ නායකත්වයටත් ස්වතුතිවන්ත පවමින් පමම අයවැය 

වාර්තාපේ විපශ්ිත වැඩසටහන් මම දකින්පන් නැහැ. පේතුව අෙ විසින් ඉල්ලලා සිටි කරුණු  

ප්රමාද ී ක්රියාත්මක කළ බව ෙසුගිය කාලවලදී දකින්න තිපබනවා. ෙසුගිය වර්ෂපේ මන්ීවරුන් 

පවත ලබාදුන් ප්රතිොදන පමම අවුරුේපේ පමපතක් ලබා දී නැහැ. එනිසා ජනතාවට අවශ 

පස්වවාව ලබා පදන්න බැරි ී තිපබනවා. ෙසුගිය යහොලන ආණ්ඩඩුව මඟින් නව ගම්මාන ඉදිකළා. 

එම ගම්මාන පහෝ ප්රාපේශීය සභාව යටතට ෙත්කරපගන වැඩසටහන් ක්රියාත්මක  කපේ නම් 

ප්රාපේශීය සභාපේ ප්රතිොදන වියදම් කිරීමට සෘජුවම අවස්වථාව තිබුණා. පම්වා විවිධ වාරවලදී අපි 

ෙවසා තිපබනවා. වතු වලට වැඩසටහන ක්රියාත්මක කිරීම සඳහා වවස්වථාව සංපශෝධනය කළ ද 

ඒ මාර්ගපයන්  ගමන් කිරීමට අපි ෙසුබට පවනවා. පමනිසා ජනතාව පවත පස්වවාව ලබාදීමට 

පනාහැකි ී තිපබනවා. ගම්මාන සියල්ලල වරිෙනම් බදු අයකිරීපම් ප්රපේශ වශපයන් ප්රකාශයට ෙත් 

කර එම ගම්මාන සඳහා වාෙෘති ලබාදිය යුතුයි. අංක 15 දරණ ෙළාත් ොලන වවස්වථාව 

අවලංගු වුණා. එමඟින් කිසිදු සංවර්ධන කටයුත්තක් සිදු කරන්න බැහැ. සභා සියල්ලල විසුරුවා  

හැරීපම්  අවස්වථාව ලං ී තිපබනවා. දැනට අෙපේ ජනාධිෙතිතුමා විසින් සීමා මායිම් කමිටුවක් 

ස්වථාෙනය කර තිපබනවා.  වතු ප්රපේශ සීමා මායිම් කිරීපම්දී  එම වතුවල ඉදිකළ නව ගම්මාන 

සදහා ප්රාපේශීය සභාව මඟින් ප්රතිොදන පවන්කර ගත හැකියි. කමිටු හතරක් සඳහාවත් 

ප්රතිොදන  මධම රජපයන් ලබාදිය යුතුයි. එවිට ජනතාවට පස්වවාව ලබා දීපම් අවස්වථාව 

ලැපබනවා. පමම නීති වලට යටත්ව ඉදිරිෙත් කර ඇති අයවැය වාර්තාව වැය ශීර්ෂ අනුමත කර 

ගැනීපම් යාන්රණයක් වශපයන් ෙමණයි මට දකින්න තිපබන්පන්. නමුත් පමවර ජනතා 

සංවිධාන ද සම්බන්ධ කරගනිමින් ඒ අයපේ උෙපදස්ව ද ලබා පගන එම කරුණු පමම අයවැය 

වාර්තාවට ඇතුළත් කර තිපබනවා. නමුත් පම් සියල්ලල ක්රියාත්මක කිරීම සඳහා වූ  ප්රතිොදන 

සහපයෝගය පහෝ පවන පවනත් සහපයෝගයක්  නැති බවට මම අදහස්ව කරනවා. පම් සඳහා 

සම්ූර්ණ සහපයෝගයක් ලබා ගැනීමට නම් පමම නීති සංපශෝධනය විය යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමහිදී අදහස්ව ප්රකාශ කිරීම සඳහා අවස්වථාව ලබා දුන් මාපේ පකාට්ඨාශපේ ජනතාවටද,  

එපමන්ම මාව නිපයෝජිතපයක් වශපයන් පතෝරා ෙත් කරගත්  හිටපු ොර්ිපම්න්තු මන්ී ගරු 

මයිල්ලවාගනම් තිලකරාජ්ක මැතිතුමා ඇතුළු රවිඩ ප්රගතිශීලී සන්ධානපේ සභාෙතිවරුන් සියළු 

පදනාටද ස්වතුතිය පුද කරමි. 2023 වර්ෂය සඳහා වූ අයවැය වාර්තාව අළුත් වාර්තාවක් වශපයන් 

තිපබනවා. රාජ පනාවන සංවිධානයක උෙපදස්ව හා මඟපෙන්ීම යටපත් ඉතාමත් ක්රමානුකූලව 

සකස්ව කර තිපබනවා. පමම අයවැය වාර්තාපේ ප්රාපේශීය සභා ආඥා ෙනපත් සඳහන් නීති ෙේධති 

වලට අනුකූලව නිරීකිෂණය හැකි 09 වන 10 වන අයවැය වාර්තාවක් පලස මම නිරික්ෂණය කර 

ෙැමිණ තිපබනවා. පමම අයවැය වාර්තා පේ  එක්තරා පවනසක් තිපබනවා. එක්තරා රාජ 

පනාවන සංවිධානයක් අය වැය වාර්තාව සකස්ව කරන්පන් පකපස්වද යන්න මගපෙන්ීමක් කර ඒ 

අනුව මන්ීවරුන් සහ නිලධාරීන් පමම අයවැය වාර්තාව සකස්ව කිරීම පිළිබඳව පමම සභාපේ 

සභාෙතිතුමිය, පල්ලකම්තුමා,  ට්රාන්ස්වපප්රන්සි ඉන්ටර්නැෂනල්ල ශ්රී ලංකා ආයතනය පවත ද මාපේ 

ස්වතුතිය පුදකරමි.  ෙළාත් ොලන ආයතනවල  අයවැය වාර්තාව සකස්ව කිරීපම්දී මතුවන ගැටළු  

 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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වලට විසඳුම් ලබා ගැනීම පිළිබඳව අෙපේ ෙක්ෂ නායකයින් පහෝ ජනතා නිපයෝජිතයින් ද 

ඉදිරිෙත් පනාවූ තත්වයක් දකින්න තිබුණා. ඒ අය පම් සඳහා වූ දැක්ම ඒ ආයතන වල 

සභාෙතිවරුන්ට පහෝ ෙරිොලනය භාර පල්ලකම්තුමාට පහෝ ලබා දී අපි  ප්රශංසා කරන කරුණක් 

වශපයන් ඔවුන්පේ පේශොලන බලය ෙවත්වාගැනීමට අෙපේ නායකයින් පමය අවස්වථාවක් 

කරපගන තිපබනවා. ජනතාවට අවශ වැඩසටහන් ඉටු කරන්න යනුපවන් ෙැවසීමට පහෝ 

කිවහැකි අය සිටිපේ නැහැ. ෙළාත් ොලන ෙනත සංපශෝධනය කර වතුකරපේ ජනතාවත් ෙළාත් 

ොලන ආයතන වල නීති රීති අනුව ඇතුලත් කරගැනීමට අවස්වථාව ලැපබන දවසට අපි ජනතා 

නිපයෝජිතයින් වශපයන් ප්රාපේශීය සභා මන්ීවරුන් වශපයන්, ොර්ිපම්න්තු මන්ීවරුන් 

වශපයන්  සියළු පදනාම සතුටට ෙත්ීපම් අවස්වථාවක් උදා පේවි. නමුත් 1987 අංක 15 දරණ 

ෙළාත් ොලන ෙනපත් 33 වන සංපශෝධනපේ පමම කරුණු එනම්, වතුකරපේ සංවර්ධනය 

ක්රියාත්මක වන අවස්වථාපේදී, සමාගම් සමග එක්තරා එකගතා ගිවිසුමකට ෙැමිණ ඒ අනුව 

වතුකරය සඳහා ප්රතිොදන පවන් කළ හැකි බවට ෙනතක් තිබියදී වුවද උඩෙළාත ප්රාපේශිය 

සභාව වතුකරපේ ජනතාව සඳහා වතුර ටැංකි ඉදිකළ නිසා සභාව විසුරුවා හරින ලදී. අඹගමුව 

ප්රාපේශීය සභාපේ  අපි සාමාජිකත්වය දරන  කාල වකවානුව තුළ ප්රාපේශීය සභාපේ අයවැය 

වාර්තාපේ එක්තරා බලාපොපරාත්තුවක් ලබාදී තිබුණද අයවැය වාර්තාවට බාහිරව විවිධ 

වාෙෘති එම සභාපේ සභාෙති, පල්ලකම් සහ නිලධාරීන් මගින් අපි ඉටු කර තිබුණා.  නමුත් 2018 

වර්ෂපේ අංක 30 දරණ ප්රාපේශීය සභා ෙනත සංපශෝධනය කර, සංපශෝධනය කළ ෙනපත් 

පිටෙතක් 2009 වර්ෂපේදී පප්රාපදණිය විශ්වවිදාලපේ පජෂ්ඨ කිකා ාර්ය විජය න්රන් 

මහතා මගින් අෙට ලබාපදන ලදී. එම ෙනත පදමළ භාෂාපවන් එක්තරා විදිහකට ද සපහෝදර 

භාෂාපවන් තවත් විදිහකට ද සකස්වකර තිපබනවා. විවිධ කරුණු පමම ෙනතින් සංපශෝධනය ී 

තිපබනවා. ෙළාත් ොලන පකාමසාරිස්ව, සහකාර පකාමසාරිස්ව, ෙරීක්ෂණ නිලධාරී පහෝ ගරු 

මන්ීවරයකු වන මටත් ලබා දී ඇති පිළිතුර ජාතික තරුණ පස්වවා සභාපේ තරුණ කටයුතු 

පිළිබඳ අමාතාංශය යටපත්  පොදු ක්රීඩා ක්පෂ්රයක් ලබාදී තිපබනවා.   මාපේ ප්රතිොදන මගින් 

එම වැඩසටහනට සංවර්ධන පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කළ අවස්වථාපේ එම පයෝජනාව ප්රතික්පෂ්ෙ 

වුණා. ෙළාත් ොලන පකාමසාරිස්වතුමා මගින් පමම වැඩසටහනට වතු අධිකාරීවරයා පේ ිපිය 

ලදපහාත් ෙමණක් ක්රියාත්මක කළ හැකි බවට ෙැවසුවා. පමය ජනතාවට පස්වවාව ලබාදීමට 

බාධාවක් වුණා. පමම පයෝජනාව මා සැලසුම් කර ඉදිරිෙත් කළා. පකාළඹ දිස්වික් ගරු 

මන්ීතුමාපේ නායකත්වපයන් පදමළ ප්රගතිශීලී සන්ධානය, ලංකා කම්කරු පකාංග්රසය ඇතුළු 

තවත් සිවිල්ල සංවිධාන විසින් සංවිධානය කළ එක්තරා සාකච්ඡාවක් ෙැවැත්වුණා. ජාතික 

වැඩසටහනකට වතුකරපේ ජනතාවත් ඇතුළත් විය යුතුයි යන්න එක්තරා වැඩසටහනක් 

ස්වථාපිත කිරීම සඳහා පයෝජනාවක් ද ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. ඒ අවස්වථාවට නුවරඑළිය දිස්වික් 

ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී රාධා ක්රිෂ්ණන් මැතිතුමා ද ආ ාර්ය විජය න්රන් මැතිතුමා ද අෙ 

කමිටුපේ සිටියා. ඒ අය සමඟ පම් පිළිබඳව කරුණු විමසූ අවස්වථාපේදී පමම වාෙෘති ඉටුකිරීම 

සඳහා ප්රාපේශීය සභා මන්ීවරුන්ට ස්වවකැමැත්තක් තිබිය යුතු බවට ෙවසනවා. සමහර 

වැඩසටහන් මන්ීවරුන්පේ ප්රතිොදන මගින් ඉටු කළා. පම් සඳහා වූ පල්ලඛ්න ලබා ගැනීම සඳහා 

පකතරම් දුක් වින්දාද කියන එක පල්ලකම්තුමා දන්නවා. 

 

 ගරු සභාෙතිතුමියනි, ඔබතුමිය වතුකරපේ ජනතාව නිපයෝජනය කරන ප්රධාන  ෙක්ෂයක 

ක්රියාකාරී සාමාජිකපයකු වශපයන්ද සභාපේ සභාෙතිතුමිය වශපයන්ද පමම අයවැය වාර්තාව 

සඳහා නව මුහුණුවරක් ලබාදීම සම්බන්ධව මාපේ ප්රශංසාව පුදකර සිටිනවා. නමුත් ඔබතුමිය 

අෙ ඉල්ලලා සිටින, උදාහරණයක් වශපයන් පෙර ොසල්ල සභාව යටතට ෙත්කර ගැනීම වැනි කමිටු 

පිහිටුවා පෙර ොසල්ල 03ක් පතෝරාපගන ෙළාත් ොලන පදොර්තපම්න්තුවට ලබා දී තිපබනවා. ඉන් 

එකක්වත් ඉටුකිරීමට පනාහැකි වුණා. විමධගත අරමුදල්ල ෙමණක් සීමා කරපගන කථා කරන්න 

බැහැ. අපි කුමන ප ෝදනාවක් ඉදිරිෙත් කලත් පමම පකාලයට විරුේධව ෙමණක් ඉදිරිෙත් 

කරනවා මිස ඔබතුමියට විරුේධව ඉදිරිෙත් කරන්පන් නැහැ. විමධගත අරමුදල්ල නැතිව  

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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වතුකරපේ සංවර්ධනය සඳහා භාවිතා කපල්ල නම් පමම අවස්වථාපේදී අෙටත් සහපයෝගපයන් 

කටයුතු කිරීමට අවස්වථාවක් ලැපබනවා. රාජ පනාවන සංවිධානපේ මග පෙන්ීම යටපත් පමම 

අයවැය වාර්තාව ක්රමවත්ව සකස්වකර තිපබනවා. නමුත් පමහි සඳහන්කර ඇති කරුණු වින් 

අෙපේ වතුකරය සම්බන්ීකරණය කළ යුතු පවනවා කියන එකයි අෙපේ ඉල්ලලීම. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමහිදී කරුණු පදකක් ඉදිරිෙත් කිරීමට මම බැඳී සිටිනවා. එකක් පමම අයවැය වාර්තාපේ සභාව 

පවත ආදායම ඉෙයීම සඳහා විවිධ ක්රියාමාර්ග අපි ෙවසා තිබුණා. ඉන් සමහරක් පිළිබඳ 

අවධානය පයාමු කිරීමට අපි බැහැර ී තිපබනවා. ඒ සඳහා කනගාටුව ප්රකාශ කරන අතර,  පමම 

සභාව ආරම්භ කර අවුරුදු හතරක් පුරාවට සභාව  විසින් ඉටුකළ සියළු පහාඳ කාර්යයන් සඳහා 

පම් අවස්වථාපේදී ස්වතුතිය පුදකරමි. සභාපේ සභාෙතිතුමිය, උෙ සභාෙතිතුමා, ගරු මන්ීවරුන්, 

පල්ලකම්තුමා ඇතුළු නිලධාරී මණ්ඩඩලයට මපේ ස්වතුතිය පුදකරමි. 

ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම අවස්වථාපේදී  අදහස්ව ප්රකාශ කිරීම සඳහා මා හට අවස්වථාව ලබාදුන් පමම සභාවට මාපේ 

ස්වූතිය පුදකර සිටිමි. ෙසුගිය අවුරුදු ෙහක කාල වකවානුව තුළ සභාව මඟින් විවිධ පස්වවාවන්   

ඉටුකර තිපබනවා. ීදි ලාම්පු සවිකර තිපබනවා, පකාවිඩ් කාපලට  විවිධ වැඩසටහන් ක්රියාත්මක 

කර තිපබනවා. කියීම් මාසය නිමිත්පතන් ොසල්ල ළමුන් සදහා වැඩසටහන්  ක්රියාත්මක කර 

තිපබනවා. වතුකරය සඳහා සෘජුවම වැඩසටහන් ක්රියාත්මක කිරීමට  බාධාවන් තිපබනවා. 

උදාහරණයක් වශපයන් වතු ෙරිොලනය සඳහන් කළ හැකියි. තමන්පේම පවළඳසැලක් 

ෙවත්වාපගන යාම සඳහා වුවද වතු අධිකාරීවරයා පේ නිර්පේශ ිපියක් ලබාදිය යුතුව තිපබනවා. 

ඒ නිසා වතු කරය සඳහා සම්ූර්ණපයන් වැඩසටහන් ක්රියාත්මක කිරීමට අපි උත්සුක විය යුතුයි. 

පමම අයවැය වාර්තාව තුළ අෙපේ ජනතාවට යම් සහන කරුණු ටිකක්  අන්තර්ගතව තිපබනවා. 

පමම සභාවට මාව ඡන්දපයන් පතෝරා ෙත් කරගත් මාපේ තපේතැන්න පකාට්ඨාශපේ 

ජනතාවටද කඳුරට ජනතා පෙරමුණ ෙක්ෂපේ නුවරඑළිය දිස්වික්  ොර්ිපම්න්තු මන්ී ගරු 

රාධාක්රිෂ්ණන් මැතිතුමාට ද මාපේ ස්වතුතිය පුදකරමි.  

දීර්ඝ සාෙච්ඡාවකින් පසුව මස්කෙළිය ප්රාකේශීය සභාකේ 2023 වර්ෂය සඳහා වූ 

අයවැය වාර්තාව ඡන්දය විමසීම සඳහා කයාමු ෙරන ලදී. 

 

ඡන්ද විමසීම පිළිබඳ විස්තර :- 

පේෂව ඡන්දය ප්රොශ ෙළ මන්ීවරුන්කේ විස්තර 

01. ගරු සභාෙති ජී. පසන්බගවල්ලි මැතිණිය. 

02. ගරු උෙ සභාෙති පී. පී. ප්රදීෙන් මැතිතුමා. 

03. ගරු මන්ී පක්. රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා. 

04. ගරු මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා. 

05. ගරු මන්ී පක්. නිතානන්දන් මැතිතුමා. 

06. ගරු මන්ී එස්ව. සුපර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා. 

07. ගරු මන්ී ටී. වසන්තකුමාර් මැතිතුමා. 

08. ගරු මන්ී ඒ. රීන්රරාජා මැතිතුමා. 

09. ගරු මන්ී පක්. පයෝපගන්රන් මැතිතුමා. 

10. ගරු මන්ිනි. පක්. එල්ල. ඒ. රංජනී මැතිතුමිය. 

11.  ගරු මන්ිනි. පක්. ජී. පක්. පෙපර්රා මැතිතුමිය. 

12. ගරු මන්ී එස්ව. ඒ. දිසානායක මැතිතුමා. 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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විරුේධව ජන්දය ප්රොශ ෙළ මන්ීවරුන්කේකේ විස්තර 

01. ගරු මන්ී පක්. සුපර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා.  

02. ගරු මන්ී පී. රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා. 

03. ගරු මන්ී එස්ව. සුබ්රමනියම් මැතිතුමා. 

 

කනාපැමිණි මන්ීවරුන්කේ විස්තර 

01. ගරු මන්ී පී. ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා. 

 

 

 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

2023 වර්ෂය සඳහා වූ අයවැය පයෝජනාව සඳහා සහපයෝගය ලබාදුන් සියළු පදනාටම මාපේ 

ස්වතුතිය පුද කරමි. 

 

06 . කයෝජනා  

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට ගරු මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මාපේ පයෝජනාව වන්පන් ශ්රී ොද වන්දනා සමපේදී එහි ෙැමිපණන බැතිමතුන් සදහා අවශ 

සුභසාධන කටයුතු ලබාදීම සම්බන්ධපයනි. සෑම අවුරුේදකම මා විසින් පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් 

කර තිපබනවා. නමුත් එය ඉටු පනාකිරීම අවාසනාවන්ත තත්වයක්. ගිනිගත්පේන සිට සමන් 

පේවාලය දක්වා ෙැමිපණන බැතිමතුන් සඳහා අඹගමුව ප්රාපේශිය සභාව විසින් කිරිවන්එළිය  

ප්රපේශය දක්වා සුභසාධක කටයුතු ලබාදී තිපබනවා. නමුත් එම ප්රපේශපේ සිට සමන් පේවාලය 

දක්වා කිසිම ෙහසුකමක් සකස්වකර ලබා දී නැහැ. පම් සම්බන්ධපයන් පබාපහෝ ස්වථාන වල දී මම 

දැනුම් දී තිපබනවා. එනිසා 2023 වසපර් දී පහෝ වැසිකිි, නානකාමර සහ පවනත් ෙහසුකම්   ලබා 

දිය යුතුයි. එපමන්ම, ශ්රීොදස්වථාන ප්රපේශපේ මත්රව භාවිතය වැඩිී තිපබනවා. ආරක්ෂක අංශ 

සමග එක්ව කටයුතු කරමින් එයද මර්දනය කිරීමට කටයුතු කළ යුතුයි. තවද මාර්ගය 

සම්බන්ධවත් සඳහන් කළ යුතු පවනවා. මාර්ග ඉතාමත් අබලන් තත්වපේ ෙවතිනවා. එනිසා 

පමම මාර්ග අළුත්වැඩියා කිරීමට අවශ කටයුතු  සිදුකළ යුතුයි. එපමන්ම  එම ප්රපේශපේ 

පොිතීන් භාවිතය තහනම්   කිරීම සඳහා දැනුවත් කළ යුතුයි.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමා, මාර්ගය සම්බන්ධව කතා කර තිබුණා. ගිනිගත්පේන සිට පම් දක්වා ඇති 

මාර්ගය අළුත්වැඩියා කිරීම සඳහා ෙසුගිය 8 වැනිදා සිදුකළ කමිටු රැස්වීපම්දී එකඟතාවය ෙළ 

කළා. නැවතත් අපි ඒ සම්බන්ධපයන් කතා කරනවා. 

 

 

තීරණ අංෙ 17 

2023 වර්ෂය සඳහා වූ අයවැය පයෝජනාව පිළිබඳ ජන්දය විමසීපම් දී වැඩි ඡන්ද නවයකින් 2023 

වසර සඳහා වූ අයවැය සභා සම්මත විය. 

 

 

 

 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  
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ගරු මන්ී කේ.කයෝකේන්රන් මැතිතුමා (එ.ජා.නි.කප)  

ශ්රී ොද වන්දනා සමපේදී මවුස්වසාකැපල්ල හන්දිපේදී වාහන තදබදයක් ඇති වුවපහාත් එම වන්දනා 

පිරිස යටිතල ෙහසුකම් ලබා ගැනීම සඳහා පබාපහෝ දුෂ්කරතාවලට මුහුණ පදනවා. ඒනිසා ඒ 

සඳහා යම් ක්රියාමාර්ගයක් ගන්නවානම් වඩාත් සුදුසුයි. 

 

 07. අකනුත් ෙරුණු, විකේෂ දැනුම්දීම් සහ ඉදිරි සභා රැස්ීම සඳහා දිනය  

       දැනුම් දීම 

 

ගරු මන්ී එස්ව. සුපර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා විසින් ශ්රී ොද වන්දනා සමය හා මත්රව භාවිතය 

පිළිබඳව කරුණු දක්වන ලදි. 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො)  

පම් සමඟ අද දින සභා කටයුතු සාමකාමීව ෙවත්වාපගන යාම සඳහා සහපයෝගය ලබා දුන් ඔබ 

සැමට ස්වූතියි. පමයින් සභා රැස්වීම් කටයුතු අවසන් කරමි. 

 

 

ස්වූතියි. 

ආයුපබෝවන්. 

 

 

 

 

සභාෙති,                          පල්ලකම්,  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව,                        මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව,             

මස්වපකළිය.                                     මස්වපකළිය.          

 

2022.11.14 දින සභා වාර්තාව  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව  

 




